
Interpelláció Ács Rezső Polgármester Úr részére a Szekszárd MJV 2017. augusztusi közgyűlésére. 

Hogyan térítik meg a szekszárdi polgár úthibából eredő kárát. 

Sokan panaszkodtak már nekem is úthibából eredő kár miatt. Legnagyobb elővigyázat mellett engem 

is többször ért már ilyen baj. Amit elmondok, valószínűleg bárkivel előfordulhat, tehát közérdekű! 

Július végén egy hosszú Európai túrára indultunk, rokonlátogatás céljából. Az általam legtöbbet 

használt, Mérey, Bocskai utcákban még áprilisban kifestették lilával a téli felfagyás okozta nagyobb 

kátyúkat, lévén fontosabb dolga akadt a városvezetésnek, mint a városi úthálózat felújítása. (Például 

a Siófoki elágazóig, vagy dr. Horváth Kálmán háza felé vezető Sárköz utca folytatása, külterületi utak 

kétsávos, országúti minőségű aszfaltozása, így maradt a lila spay. Valódi bicikli út helyett tojásfestés 

(a sárgájával) a Rákóczi utcában. Ez mégis olcsóbb, gyorsabb.) 

Gondosan kerülgettem ezeket a festéseket, de az elutazás napján hajnalban egy macska kiszaladt 

elém és ráfékeztem, nem az úthibát, hanem a macskát figyeltem, így döccent a kátyúban a kerekem. 

Nem volt ez nagy koppanás, épp annyi, hogy ránézésre és érzésre semmit ne lehessen látni, érezni. 

Ezt követően Tolnától végig sztrádán mentem. A kormányon pár száz kilométer után nagyon enyhe 

remegés kezdett erősödni. Néztem a kereket, de semmit nem láttam. Hazafelé aztán olyan mértékű 

lett a szitálás, hogy 30-40 kilométeres sebességnél, ha elengedtem a kormányt, az 5-6 fokot is 

kilengett. Szombat lévén az okos telefonon kerestem egy szervizt és megállapították, hogy az utolsó 

pillanatban álltam félre, ugyanis a jobb első kerék belső oldalán elszakadt a fémbetét a radiálban és 

már kissé kidudorodva, életveszélyessé vált. Negyedik próbálkozásra, majd fél napos utánajárással 

sikerült két hasonló gumit találni, vásárolni és felrakatni. A két gumi 270 Euróba került, amit 

Németországban bankkártyával tudtam kifizetni. 

Mire hazaértem augusztus elején, a kátyút betömték.  

Az interpellációm arra vonatkozik, hogy  

• A rossz állapotú városi úthálózat felújítása helyett miért külterületen építenek százmilliókért 

kétsávos drága utakat? 

• A tél okozta úthibákat miért augusztusban javítják? 

• A város polgárainak a kétség kívül felelőtlen útkarbantartás okozta kárait a város hogyan 

téríti meg? 

Polgármester Úrtól csupán egy, maximum 1-1 perces választ kérek a három kérdésre. (A 

mellébeszéléssel már tele van a padlás.) Ezeket a válaszokat nyilvánosságra fogom hozni, hogy 

mindenki számára világos legyen milyen jogorvoslati, kárrendezési lehetőségei vannak a város 

polgárainak hasonló esetben. 

Szekszárd 2017.08.18 

Rácz Zoltán 

önkormányzati képviselő 

 



 


